
Ik ben tegen deze voorgenomen wetswijziging. 
Het niet openen van de jacht op konijn (landelijk) en haas (in de provincies Groningen, Utrecht en 
Limburg) komend seizoen zal geen positieve bijdrage leveren aan de verplichting van een jager voor 
een gunstige staat van instandhouding van de diverse soorten. Daarbij is bij de telgegevens die 
gebruikt zijn, gekeken naar de trend en niet naar de gunstige staat van instandhouding. De trend van 
een soort is dynamisch, zeker bij bijvoorbeeld konijn. Jagers zijn professionals die veel tijd en zorg 
besteden aan hun jachtveld. Wanneer zij niet meer wild kunnen benutten uit hun veld, zal de zorg 
die zij besteden hieraan ook teruglopen met alle gevolgen van dien. Dan gaat de hele natuur in 
Nederland kapot en dat is niet wat we willen.  


